

## ANNOUNCEMENT / NOUVELLE

### Mark your Calendars for CHLA/ABSC 2020 in Niagara Falls, ON – 20/20 Vision!

Conference planning for CHLA/ABSC 2020 in Niagara Falls is well under way and we are excited to tell you about some of the things you will have a chance to experience! The conference will take place from **June 12 – 15, 2020** at **Sheraton on the Falls**, which is located at the base of the eclectic and energetic Clifton Hill and just a stone's throw away from the wonder of the Falls themselves.

Our theme, **20/20 Vision**, encourages participants to envision and share what they see for health libraries in the future and to learn from others through our educational opportunities. Our planning committee is busy organizing exciting continuing education, workshops, presentations, poster sessions, and lightning talks, so stay tuned for announcements about all of these offerings! During the conference, participants will also have opportunities to meet with a variety of vendors at the exhibitor booths and learn about new products and updates.

We are excited to announce our opening keynote speaker: Dr. James Makokis, a family physician originally from Saddle Lake Cree Nation in Northern Alberta. He is Canada's Two Spirit, Diversity, Indigenous Health and First Nation Expert and is most recently one-half of the winning team for The Amazing Race Canada!

Take in ALL Niagara Falls has to offer when you are taking a break from the conference... From the beautiful parks and gardens and wonderful restaurants to the historical sites and exciting attractions.

Check out the conference website at [https://chla-absc.ca/annual\\_conference.php](https://chla-absc.ca/annual_conference.php) and keep up to date with the latest 2020 Conference news and our mascot Misty the Moose's adventures on [Twitter](#) and [Instagram](#), or use our hashtag [#chlaabsc20!](#)

Get ready! We look forward to seeing you there!

**Jessica Babineau and Lisa Battistella**  
*2020 Conference Publicity Co-Chairs*

### Inscrivez dès maintenant à votre agenda la conférence 2020 de l'ABSC / CHLA – « Vision 20/20 » – qui se tiendra à Niagara Falls en Ontario.

La planification de la conférence 2020 de l'ABSC / CHLA bat son plein et c'est avec plaisir que nous vous faisons part de quelques-unes des expériences que vous aurez la chance d'y vivre ! La conférence se tiendra **du 12 au 15 juin 2020** à l'hôtel **Sheraton on the Falls**, situé au cœur même de l'éclectique district Clifton Hill, à un jet de pierre des fascinantes Chutes Niagara.

Notre thème, « **Vision 20/20** », encourage les participants à imaginer et à partager ce qu'ils anticipent pour l'avenir des bibliothèques de la santé, et à parfaire leurs connaissances auprès des collègues par les possibilités qu'offrent les activités de formation professionnelle. Notre comité de planification s'affaire à organiser de stimulantes activités de formation continue, d'ateliers de travail, de présentations, de séances d'exposition d'affiches et de discussions éclair. Surveillez bien les divers communiqués qui vous parviendront à cet effet. Au cours de la conférence, les participants auront aussi l'occasion de rencontrer divers fournisseurs aux kiosques d'exposition ; l'occasion par excellence de prendre connaissance des mises à jour et des nouveaux produits.

Nous nous réjouissons particulièrement de la présence du Dr James Makokis comme conférencier à l'ouverture de la conférence, un médecin de famille de la Nation des Cris de Saddle Lake du nord de l'Alberta. Il est l'expert bispirituel du Canada en ce qui concerne la diversité, la santé des autochtones, les premières nations, et il fait partie de l'équipe lauréate de l'émission « The Amazing Race Canada ».

Profitez de tout ce que Niagara Falls vous offre en plus des activités de la conférence : ses parcs et ses jardins enchanteurs, ses merveilleux restaurants, ses sites historiques et ses innombrables attractions.

Visitez le site Internet de la conférence à l'adresse suivante :

[https://chla-absc.ca/annual\\_conference.php?set\\_lang=french](https://chla-absc.ca/annual_conference.php?set_lang=french) et tenez-vous à jour des toutes dernières nouvelles de la conférence 2020, des aventures de notre mascotte Misty

l'original sur [Twitter](#) et [Instagram](#), ou servez-vous de notre mot-clic [#chlaabsc20](#)!

Préparez-vous ! Au plaisir de vous y rencontrer !

**Jessica Babineau et Lisa Battistella**  
*Coprésidentes – Publicité, conférence 2020*